
Lännenratsastuksen all around-komitean kokous 

Aika: 30.7.2024 klo 19 - 

Läsnä: Maarit Linnekoski (pj), Lotta Koivula, Alina Wirkkala 

  

Käsiteltävät asiat 

 

Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 19.13 

1. Koulutusasiat 

  

1.1. Lännenratsastuksen C-tuomarikoulutus 

 

 - All around osuuden uusiminen 

• Sovittu Anne Pussisen kanssa All around livetuomaroinnin koearvostelun 

uusimisen mahdollisuudesta 14.9. Kytäjällä. Maarit tiedottaa asiasta, kun 

saadaan varmuus uusinnan ajankohdasta 

 

  

  -  Koulutettavat pyytäneet reiningosuuden ja sääntökokeen siirtämistä syksylle, 

mietittävä aikataulua. 

• Ollaan yhteydessä Siriin uudestaan reiningosuuteen liittyen. Mietittiin myös 

yhtenä vaihtoehtona Kytäjällä järjestämistä vähän kuin rataharjoitusten 

muodossa. Ajankohtana syyskuu.  

 

- Lajistewardi koulutusta kyseltiin viime vuonna. Kaija Borup pitänyt aikaisemmin 

koulutuksen, selvitetään tarvetta.   

• Koulutusta ei koeta ajankohtaiseksi. Tilannetta katsotaan uudestaan ensi 

vuonna. 

  -  Kavioura oppimisympäristö 

• Sääntökoetta ei ole mahdollista tuomarikoulutettavien suorittaa 

oppimisympäristössä. Mietittiin paperikoetta.  



 

1.2. Kipa koulutus tuomarikoulutettaville ja muille halukkaille seuratoimijoille syksyllä, 

mietittävä aikataulua. 

 

 -  Equipe-koulutus mahdollisesti samassa yhteydessä. 

• Keskusteltiin siitä, kuinka saataisi myös lännenratsastuskilpailut 

järjestelmään.  

• Kysytään kouluttaja Tuula Tellalta koulutusta. Ajankohtana mahdollisesti 

loppu vuosi.  

2. Kilpailutilanne 

 

  - Yksi uusi kisapaikka Hiekan Hippos ja kisajärjestäjä Haapajärven ratsastajat 

saatu mukaan kilpailutoimintaan (tulokset puuttuvat Kipasta) 

• Tulokset saatu Kipaan. 

  

- East Hill Ranch ja Äänesseudun ratsastajat järjestivät ensimmäistä kertaa 

kansallisen tason kilpailut 

- Komitea hyväksyi WRF:n pyynnön kansallisten kilpailujen järjestämisestä 14.9. 

Kytäjällä 

  

3. Komitean viestintä 

 

 -  Pohditaan yhdessä tapaa ja kysymyksiä tuomareiden esittelyihin instassa 

•  Kuva tuomarista ja kuvatekstiin kysymykset ja vastaukset. Kysymyksiä 

mietitään vielä myöhemmin. 

4. Sääntöasiat 

 

      -  Hunter-sääntöjen tilanne 

• Lotta yrittää saada säännöt ennen seuraavaa kokousta suomennettua.  

  



5. Muut asiat 

 

 -  Muistutus faceen ja instaan sääntömuutosehdotusten takarajasta   

• Komitealle ilmoitettava sääntömuutokset 1.9 mennessä. Niitä käsitellään 

seuraavassa kokouksessa. 

- Keskustelutilaisuus seurojen ja rotujärjestöjen puheenjohtajien kanssa. 

Tilaisuudessa saisi esittää komitealle kysymyksiä, palautetta sekä ehdotuksia. 

Asialistaa aletaan kehittämään. 

 

 6. Seuraava kokous 

3.9  

 

 

 

 

 

 

 


